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Tak for sidst + ny næstformand
Tak for en god generalforsamling. Der vil snarest lande et referat i jeres postkasser. På 
generalforsamlingen blev vi også en fuldtallig bestyrelse, da 3 suppleanter meldte sig. Vi 
har afholdt vores første bestyrelsesmøde og konstitueret os. I den forbindelse trådte Louise 
Kjeldsen tilbage som næstformand og blev erstattet af Emilie Lykke, der bl.a. har siddet i 
altanudvalget. 

Fuglefoder tages ned, desværre
Det er rigtig hyggeligt, at en beboer har hængt fuglefoder op i vores gård for på den måde 
at skabe kvidder og fugleliv. Desværre har denne type ophæng det med at tiltrække rotter, 
hvorfor vi er nødsaget til at tage det ned. Øv :( 

Man kan læse mere om "rottefjendtlige" fuglefoderløsninger på Bolius.dk, og hvis en beboer 
finder en god løsning, så send det gerne til bestyrelsen. Så kan vi snakke videre om evt. 
indkøb. 

Snart udløses spændingen om Byfornyelsespuljen
Vi har netop fået besked fra vores rådgiver om, at byfornyelsespuljen er i sin sidste fase 
inden godkendelse. Efter nytår burde vi vide, hvorvidt og hvor meget vi opnår støtte til 
vinduesudskiftning, vandinstallationer og omfangsdræn.

Glædelig jul, godt nytår og her kan du stille dit juletræ
Vi ønsker alle beboere en glædelig corona-venlig jul og et godt nytår. Når I har danset på 
behørig afstand om træet, og I ikke længere ønsker træet i stuen, kan I stille det ved 
busken foran porten. Så sørger SFG for, de bliver afhentet.

De bedste hilsner
Bestyrelsen




